

Call for Papers



Demande de communications

CARDP's Executive Board has concluded a publishing agreement with Palmeri Publishing Inc. The Academy's Journal (CJRDP/JCDRP) is published four times a year since 2008 with a circulation of 7,000. The 2012 Journal Production Schedule is accessible at <http://www.cardp.ca/sitedocs/2012%20CJRDP%20Production%20Schedule.pdf>

Scientific articles are Peer Reviewed. The Journal welcomes article contributions from its members, guest dentists and dental technologists as well as the dental Industry.

Editor: Dr. Hubert Gaucher

Associate Editors: Drs. Maureen Andrea, Emo Rajczak and Dennis Nimchuk

Section Editors: Drs. Kim Parlett, Ian Tester, Ron Zokol, Yvan Fortin, Paresh Shah, Izchak Barzilay, Peter Walford, Allan Coopersmith and Mr. Paul Rotsaert

I – Scientific Articles: (Original Research Studies, Reviews, Case Reports): Please refer to these "Instructions to Authors" for details. www.cardp.ca/sitedocs/CJRDP-Guidelines-PPI-PR1.pdf%2002-12.pdf

For Case Reports please review this information: <http://www.cardp.ca/sitedocs/CJRDP-Case-Report-Authors.pdf>

II – Member News: Please forward any news of interest to the Profession.

III – Young Authors Awards Fund: Financial contributions to this fund will recognize a dentist with 5 years' experience or less or a graduate student in Canada, with a \$1,000 award for the best published article of the year.

IV – Dental Student Award Fund: Financial contributions to this fund will recognize a dental student in Canada, who will receive a \$500 award for the best published article of the year.

V- Industry News and Product Profile Articles: New dental products, technologies and Industry services are presented to readers using articles that originate from the Industry and that are identified as such. This information is contained in the above "Instructions to Authors" and in the following Journal Media Kit: <http://www.cardp.ca/sitedocs/MediaKit-2012-email.pdf>

If you have comments or suggestions about submissions or would like to become more involved with the Journal, please contact the Editor:

Dr Hubert Gaucher
hgaucher@sympatico.ca
Tel: (418) 658-9210
Fax: (418) 658-5393



L'ACDRP a conclu une entente de publication avec Palmeri Publishing Inc. Le journal de l'Académie (CJRDP/JCDRP) est publié depuis 2008 et a une circulation de 7 000 exemplaires. Il y a quatre parutions par année. La cédule de production 2012 du Journal est accessible à <http://www.cardp.ca/sitedocs/2012%20CJRDP%20Production%20Schedule.pdf>

Les articles scientifiques font l'objet d'une revue par des pairs. Le Journal accueille des articles de ses membres, de dentistes et prothésistes dentaires invités ainsi que de l'Industrie dentaire.

Rédacteur en chef: Dr Hubert Gaucher

Rédacteurs associés: Drs Maureen Andrea, Emo Rajczak et Dennis Nimchuk

Rédacteurs de sections: Drs Kim Parlett, Ron Zokol, Yvan Fortin, Paresh Shah, Izchak Barzilay, Peter Walford, Allan Coopersmith et M. Paul Rotsaert

I – Articles scientifiques: (Recherches originales, revues, rapports de cas): Veuillez vous référer aux «Instructions aux auteurs» pour les détails. <http://www.cardp.ca/sitedocs/CJRDP-Guidelines-PPI-PR1.pdf%2002-12.pdf>

Pour le Rapport de cas, veuillez consulter le document suivant: <http://www.cardp.ca/sitedocs/CJRDP-Case-Report-Authors.pdf>

II - Nouvelles des membres: S.V.P nous envoyer toute information pertinente à la profession.

III - Bourse pour les jeunes auteurs: Les contributions financières permettront de remettre une bourse de 1 000\$ à un dentiste ayant moins de cinq ans de pratique et/ou à un(e) étudiant(e) diplômé(e) au Canada pour le meilleur article publié au cours de l'année.

IV – Bourses pour étudiant(e) en Médecine dentaire: Les contributions financières permettront de remettre une bourse de 500\$ à un étudiant ou étudiante en Médecine dentaire au Canada pour le meilleur article publié au cours de l'année.

V - Nouvelles de l'Industrie et Articles publicitaires: Les nouveaux produits, technologies et services de l'Industrie sont présentés aux lecteurs utilisant des articles venant de l'Industrie et qui sont identifiés comme tels. Cette information est contenue dans les «Instructions aux auteurs» ci-haut ainsi que dans la Trousse Média: <http://www.cardp.ca/sitedocs/MediaKit-2012-email.pdf>

Si vous avez des commentaires ou des suggestions ou si vous désirez vous impliquer davantage dans notre Journal, veuillez communiquer avec le Rédacteur en chef:

Dr Hubert Gaucher
hgaucher@sympatico.ca
tél: (418) 658-9210
télécopieur: (418) 658-5393